
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 
förening den 9 maj 2022 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Tomas Erlandsson, Janne 
Olsson, Markus Pettersson, Gullbritt Thorsell, Hans Åkermark. 

Frånvarande: Thomas Reinhag. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 67 333 kronor. 

Samtliga abonnenter har nu betalat föregående faktura. 

Antalet medlemmar är idag 196 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte varit i 
genomsnitt drygt 800 st. per månad. 

5. Vårt Årsmöte ska genomföras lördagen den 14 maj 2022 kl. 13.00 i 
lokalen Oasen.  

Alla förberedelser är klara. 
Dagordning, Verksamhetsberättelsen och övriga handlingar kopieras och läggs 
ut på ett bord före mötet.  

 
6. Nästa styrelsemöte blir måndagen den 5 september 2022 kl. 17.00 i 

Träffpunktens lokaler. 

 

7. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


